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ZAPISNIK  
 

16. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Maribor, ki je bila 19. oktobra 2020 ob 16. uri v 
prostorih Instituta informacijskih znanosti, Prešernova ulica 17, Maribor. 
 
 

Sejo je pričel in vodil podžupan, dr. Samo Peter MEDVED. Ugotovil je, da je na seji od 45 
svetnic/svetnikov prisotnih 34 svetnic/svetnikov, tako da lahko mestni svet, po določilu 52. člena 

poslovnika mestnega sveta veljavno odloča.  
 
 
 
Prisotni so bili:  

Mag. Stojan AUER, Aljaž BRATINA, Ivan CELCER, Vladimira COKOJA, Breda ČEPE VIZJAK, 
Tatjana FETAHI, Tatjana FRANGEŽ, Jasmina GRANDUČ, Darko HERGAMAS, Primož JUHART, 
Igor JURIŠIČ, Metka KOLER, Tina KOMOČAR, mag. Helena KUJUNDŽIĆ LUKAČEK, Tamara 
KURNIK, Vid LEŠNIK, Matic MATJAŠIČ, dr. Samo Peter MEDVED, Katarina MEJAL, mag. 
Bernard MEMON, Milan MIKL, Dragica MLINARIČ, Damir OREHOVEC, Melita PETELIN, mag. 
Viljem POZEB, mag. Branislav RAJIĆ, Miha RECEK, Josip ROTAR, Vladimir ŠEGA, Danijela 
ŠERBINEK, Jožef ŠKOF, Željko VOGRIN, mag. Zvonko ZINRAJH in Matej ŽMAVC. 
 
 
 
Odsotni so bili: 
Alen FILIPOVIČ, Barbara GLAVIČ, Tjaša GOJKOVIČ, Alenka ISKRA, Ljubica JANČIČ, Jelka 
KOLMANIČ, Zdenka KRIŽANIČ, Alfred LASETZKY, Željko MILOVANOVIĆ, Matej PAVLIČ in 
Gregor REICHENBERG -  opravičeno. 
 
 
Ostali prisotni: 

Dr. Samo Peter MEDVED - podžupan, Brigita GAJZER PLIBERŠEK, Rosana KLANČNIK - vodja 

službe za delovanje mestnega sveta, poročevalci in predstavniki tiska. 

 
 
 
Pred sejo so svetnice/svetniki mestnega sveta prejeli: 

- amandma svetnika Mihe RECKA h gradivu Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi 
Javnega holdinga Maribor d.o.o. - skrajšani postopek GMS – 329 , Strategija prevzema 
zaposlenih JHMB H GMS – 329, 

- predlog dnevnega reda s spremembami in dopolnitvami. 
 

 

 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39215
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39252
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2.TOČKA 
 

OBRAVNAVA IN SPREJEM DNEVNEGA REDA 
 

Predlog dnevnega reda so svetnice/svetniki prejeli z vabilom za sklic seje. Naknadno so prejeli še 
naslednje predloge za razširitev dnevnega reda, in sicer: 

 Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Mestne občine Maribor za leto 
2020 - skrajšan postopek  GMS – 331  

 Predlog za podajo mnenja o kandidatki za imenovanje ravnateljice javnega vzgojno – 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Rada Robiča Limbuš GMS – 332 

 Predlog za imenovanje članov v svet javnega zavoda za turizem Maribor kot predstavnikov 
ustanoviteljice (MOM) GMS – 333   

 Predlog za imenovanje predstavnice lokalne skupnosti kot predstavnice ustanoviteljice 
(MOM) v svet javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Prva gimnazija Maribor GMS – 
334  

 Predlog za imenovanje predstavnikov ustanoviteljice (MOM) v svet javnega vzgojno – 
izobraževalnega zavoda Osnovna šola Leona Štuklja Maribor GMS - 335.  

 

Podžupan dr. Samo Peter MEDVED je v skladu s 35. členom poslovnika mestnega sveta umaknil 
gradiva, o katerih je poslovniško dopustno odločanje na dopisni način.   

Predlog za podajo mnenja o kandidatki za imenovanje ravnateljice javnega vzgojno – 

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Rada Robiča Limbuš GMS – 332  

 Predlog za imenovanje članov v svet javnega zavoda za turizem Maribor kot predstavnikov 

ustanoviteljice (MOM) GMS – 333  

 Predlog za imenovanje predstavnice lokalne skupnosti kot predstavnice ustanoviteljice 

(MOM) v svet javnega vzgojno – izobraževalnega zavoda Prva gimnazija Maribor GMS – 

334  

 Predlog za imenovanje predstavnikov ustanoviteljice (MOM) v svet javnega vzgojno – 

izobraževalnega zavoda Osnovna šola Leona Štuklja Maribor GMS - 335  

 Sklep o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena GMS – 319  

 Predlog za razrešitev dosedanje članice in imenovanje nadomestne članice uredniškega 

odbora GMS – 324. 

Stališče k dnevnemu redu je podal svetnik Primož JUHART (Lista Lidije Divjak Mirnik - Lista za 
pravičnost in razvoj), ki je predlagal umik točke Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o 
proračunu Mestne občine Maribor za letu 2020 (GMS-331), saj je menil, da trenutno stanje 
epidemije ni pravi čas za odločanje o tako pomembnih postopkih.  
 
Preko video klica se je uvodoma vključil župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ in se zahvalil 
podžupanu dr. Samu Petru Medvedu za vodenje seje ter pozdravil svetnice in svetnike. Prav tako 
je župan želel podati pojasnilo za uvrstitev širitve dnevnega reda za gradivo GMS-331, vendar 
zaradi tehničnih težav z zvokom, to ni bilo mogoče. 
 
Rosana KLANČNIK (vodja službe za delovanje mestnega sveta) se je opravičila zaradi tehničnih 
težav pri predvajanju video klica župana in svetniku Primožu Juhartu podala pojasnilo, da se točka 
GMS-331 ne more umakniti iz dnevnega reda, saj je za njo potrebno predhodno glasovanje širitve 
dnevnega reda.  
 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39268
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39296
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39297
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39298
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39298
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39299
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39296
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39297
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39298
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39298
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39299
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39205
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39270
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Podžupan dr. Samo Peter MEDVED je predlagal, da se gradivo GMS-331 uvrsti na dnevni red.  
 
Po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 29 svetnic/svetnikov, je podžupan v sprejem 
predlagal naslednje sklepe  
 
 
1. SKLEP: (GMS-331 – širitev d.r.) 

Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 16. seje mestnega sveta točko 

Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Mestne občine Maribor za leto 

2020 - skrajšan postopek GMS – 331.  

 

Na podlagi izida glasovanja (13 ZA, 8 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

Opomba: 

Mestni svetnik Primož Juhart je proceduralno oporekal glasovanju in predlagal ponovitev 

glasovanja. 

 

2. SKLEP: (ponovitev glasovanja o uvrstitvi točke GMS-331) 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme sklep o ponovitvi glasovanja o uvrstitvi točke 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Mestne občine Maribor za leto 
2020 - skrajšan postopek. GMS – 331.  
 
Na podlagi izida glasovanja (17 ZA, 9 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
3. SKLEP: (GMS-331 – širitev d.r.) 
Mestni svet Mestne občine Maribor uvršča na dnevni red 16. seje mestnega sveta točko 
Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Mestne občine Maribor za leto 
2020 - skrajšan postopek GMS – 331.  

 
Na podlagi izida glasovanja (10 ZA, 16 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA SKLEP NI SPREJET. 

 

4. SKLEP: (skrajšani postopek – GMS-329) 
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi 
Javnega holdinga Maribor d.o.o. GMS – 329 obravnaval po skrajšanem postopku. 
 

Na podlagi izida glasovanja (23 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

5. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme dnevni red 16. seje (s sprejetimi spremembami 
in dopolnitvami), tako da dnevni red glasi: 
 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  

2. Obravnava in sprejem dnevnega reda  

3. Potrditev zapisnika 15. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Maribor (predlog zapisnika 

15. redne seje). 

4. Sistem financiranja občin in vgrajene anomalije, ki finančno bremenijo tudi MO Maribor GMS – 

330 

5. Odlok o grbu in zastavi Mestne občine Maribor- prva obravnava GMS – 318 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39268
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39268
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39268
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39215
http://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39112
http://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39112
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39218
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39218
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39204
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6. Polletno poročilo o poslovanju Javnega zavoda Športni objekti Maribor v obdobju 1.1. – 

30.6.2020 GMS – 320 

7. Letni program športa v Mestni občini Maribor za leto 2021 GMS – 321 

8. Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Regionalna razvojna agencija za Podravje – Maribor, 1. 

obravnava  GMS – 322 

9. Soglasje za pripojitev Štajerskega tehnološkega parka d.o.o. k javnemu zavodu Regionalna 

razvojna agencija za Podravje – Maribor GMS – 323 

10. Sprememba sklepa o prenehanju Javnega podjetja za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči 

d.o.o. GMS – 325 

11. Odlok - koncesijski  akt o javno zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta  »Izgradnja 

garažne hiše pod pomožnim nogometnim igriščem na območju Ljudskega vrta ob 

Strossmajerjevi ulici -  prva obravnava  GMS – 326 

12. Seznanitev z namero za dokapitalizacijo družbe Dom pod gorco d.o.o. GMS – 327 

13. Odlok o spremembah in dopolnitvah občinskega podrobnega prostorskega načrta za del 

obočja Studenci 10 S (območje opuščenega Studenškega pokopališča) zaradi umestitve 

dodatnega objekta k domu starostnikov, v Mestni občini Maribor- prva obravnava GMS – 328 

14. Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi Javnega holdinga Maribor d.o.o. - skrajšani postopek 

GMS – 329 , Strategija prevzema zaposlenih JHMB H GMS – 329 

15. Pobude in vprašanja svetnic/svetnikov  

Na podlagi izida glasovanja (30 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

3. TOČKA 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 15. REDNE SEJE MESTNEGA SVETA MESTNE OBČINE 
MARIBOR 

(predlog zapisnika 15. redne seje) 

 

Povezavo na predlog zapisnika 15. redne seje mestnega sveta, so svetnice/svetniki prejeli z 

vabilom. Zapisnik je objavljen na spletu. 

Pripomb na zapisnik ni bilo, podžupan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo  27 

svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem  

 
6. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor potrdi zapisnik 15. redne seje mestnega sveta z dne 7. 
september 2020. 
 

Na podlagi izida glasovanja (26 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39206
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39207
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39216
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39272
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39217
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39219
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39213
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39273
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39215
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39252
http://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39112
http://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39112
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4. TOČKA 

SISTEM FINANCIRANJA OBČIN IN VGRAJENE ANOMALIJE, KI FINANČNO BREMENIJO 
TUDI MO MARIBOR GMS – 330 

 

Povezavo na predlog so svetnice/svetniki prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta. Gradivo  
GMS – 330 je objavljeno na spletu. 

 
Uvodno obrazložitev sta podala Jasmina VIDMAR in Miha MOHOR iz Skupnosti občin Slovenije.  
 
V razpravi so sodelovali: Igor JURIŠIČ (Stranka mladih – Zeleni Evrope), Aljaž BRATINA (Lista 
Arsenovič za Maribor), Primož JUHART (Lista Lidije Divjak Mirnik – Lista za pravičnost in razvoj), 
Josip ROTAR (Lista kolesarjev in pešcev), Matej ŽMAVC (SD), mag. Bernard MEMON (N.Si), 
Milan MIKL (Lista Franca Kanglerja - NLS), Jožef ŠKOF, mag. Stojan AUER (Lista Lidije Divjak 
Mirnik – Lista za pravičnost in razvoj), Vladimir ŠEGA (Levica).  
 
Svetnik Primož JUHART je v razpravi podal proceduralni predlog, da župan na naslednjo sejo 
mestnega sveta uvrsti točko Program za Maribor.  
 
Dodatna pojasnila na v razpravi podana vprašanja sta podala Jasmina VIDMAR in Miha MOHOR . 
 
 
Podžupan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 27 svetnic/svetnikov, predlagal v 
sprejem naslednja sklepa 
 
7. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor se je seznanil s sistemom financiranja občin in 
vgrajenimi anomalijami, ki finančno bremenijo tudi MO Maribor. 
 

Na podlagi izida glasovanja (25 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
8. SKLEP: (dodatni sklep LLDM - LPR) 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme sklep, da na naslednjo sejo župan uvrsti točko 
z nazivom: »Program za Maribor«. Točka naj zajema vse potrebe, ki jih ima Mestna občina 
Maribor in je osnova za zagotovitev sredstev, ki jih Mestna občina Maribor pričakuje od 
Vlade Republike Slovenije.  
 
Na podlagi izida glasovanja (26 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

5. TOČKA 
 

ODLOK O GRBU IN ZASTAVI MESTNE OBČINE MARIBOR - PRVA OBRAVNAVA 
GMS – 318 

 

Povezavo na predlog so svetnice/svetniki prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta. Gradivo 
GMS – 318 je objavljeno na spletu. 

 
Uvodno obrazložitev sta podala Petra ŽEL iz službe za pravne zadeve in g. Aleksander 
HRIBOVŠEK. 
 
Podano je bilo stališče Statutarno-pravne komisije. Stališče je priloženo originalu zapisnika in je 

objavljeno na spletu. 

 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39218
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39218
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39204
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39204
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V razpravi so sodelovali: Matic MATJAŠIČ (Lista mladih. Povezujemo), Breda ČEPE VIZJAK (Lista 

Franca Kanglerja - NLS), Igor JURIŠIČ (Stranka mladih – Zeleni Evrope), Melita PETELIN (Lista 

Melite Petelin).  

Dodatna pojasnila na v razpravi podana vprašanja sta podala g .Aleksander HRIBOVŠEK in Petra 
ŽEL.  
 
Podžupan je po sklenjeni razpravi predlagal, da se Odlok o grbu in zastavi Mestne občine Maribor 
sprejme po skrajšanem postopku.  
 
 
Podžupan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 29 svetnic/svetnikov, predlagal v 
sprejem naslednje sklepe 
 
9. SKLEP: (po skrajšanem postopku – 98. člen Poslovnika MS) 
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Odlok o grbu in zastavi Mestne občine Maribor 
obravnaval po skrajšanem postopku. 
 

Na podlagi izida glasovanja (22 ZA, 7 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

10. SKLEP: (svetnik Igor JURIŠIČ – amandma) 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma svetnika Igorja Jurišiča k 8. členu 
Odloka o grbu in zastavi Mestne občine Maribor, in sicer: 
»Osmi člen se dopolni z dodatno alineo, ki glasi: «Na registrskih tablicah, ki se začnejo s 
črkama MB« v nespremenjeni obliki.«.« 
 
Na podlagi izida glasovanja (23 ZA, 2 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
11. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o grbu in zastavi Mestne občine Maribor 
po skrajšanem postopku z amandmajem svetnika Igorja Jurišiča. 
 

Na podlagi izida glasovanja (24 ZA, 2 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

6. TOČKA 

POLLETNO POROČILO O POSLOVANJU JAVNEGA ZAVODA ŠPORTNI OBJEKTI MARIBOR 

V OBDOBJU 1.1. – 30.6.2020 GMS – 320 

Povezavo na predlog so svetnice/svetniki prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta. Gradivo  
GMS – 320 je objavljeno na spletu. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Tadej MEŽNAR iz javnega zavoda Športni objekti Maribor. 
 
Podano je bilo stališče Odbora za finance in Odbora za mladino, šolstvo in šport. Stališči sta 

priloženi originalu zapisnika in sta objavljeni na spletu. 

 
V razpravi so sodelovali: Matej ŽMAVC (SD), Milan MIKL (Lista Franca Kanglerja - NLS), Miha 
RECEK (samostojni svetnik), Tatjana FRANGEŽ (Levica), Josip ROTAR (Lista kolesarjev in 
pešcev), mag. Stojan AUER (Lista Lidije Divjak Mirnik – Lista za pravičnost in razvoj), Damir 
OREHOVEC (SMC), Željko VOGRIN (Lista Franca Kanglerja - NLS), Igor JURIŠIČ (Stranka 
mladih - Zeleni Evrope) in Primož JUHART (Lista Lidije Divjak Mirnik – Lista za pravičnost in 
razvoj).  
                        
                             

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39206
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39206
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Dodatna pojasnila na v razpravi podana vprašanja je podal Tadej MEŽNAR.  
 
Podžupan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 28 svetnic/svetnikov, predlagal v 
sprejem  
 
12. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor se je seznanil s polletnim poročilom o poslovanju 
Javnega zavoda Športni objekti Maribor v obdobju 1.1. - 30.6.2020. 
 
Na podlagi izida glasovanja (24 ZA,0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

7. TOČKA 

LETNI PROGRAM ŠPORTA V MESTNI OBČINI MARIBOR ZA LETO 2021 GMS – 321 

Povezavo na predlog so svetnice/svetniki prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta. Gradivo  
GMS – 321 je objavljeno na spletu. 

 
Uvodno obrazložitev je preko video klica podal Darko ZARIČ iz urada za šport. 
 
Podano je bilo stališče Odbora za mladino, šolstvo in šport. Stališče je priloženo originalu 

zapisnika in je objavljeno na spletu. 

V razpravi sta sodelovala: Matic MATJAŠIČ (Lista mladih. Povezujemo) in Milan MIKL (Lista 

Franca Kanglerja - NLS).  

Dodatna pojasnila na v razpravi podana vprašanja je podal Darko ZARIČ.  
 
 
Podžupan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 29 svetnic/svetnikov, predlagal v 
sprejem  
 
13. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Letni program športa v Mestni občini Maribor 
za leto 2021.  
 

Na podlagi izida glasovanja (30 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

8. TOČKA 

ODLOK O USTANOVITVI JAVNEGA ZAVODA REGIONALNA RAZVOJNA AGENCIJA ZA 
PODRAVJE – MARIBOR – PRVA OBRAVNAVA  

 GMS – 322 

 

Povezavo na predlog so svetnice/svetniki prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta. Gradivo 
GMS – 322 je objavljeno na spletu. 
 
Uvodno obrazložitev je podal Uroš ROZMAN, direktor Mariborske razvojne agencije.  
 
Podano je bilo stališče Statutarno-pravne komisije. Stališče je priloženo originalu zapisnika in je 

objavljeno na spletu. 

Ker na odlok ni bilo vsebinskih pripomb je svetnik Matic MATJAŠIČ proceduralno predlagal  
sprejetje odloka po skrajšanem postopku.  

 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39207
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39207
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39216
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39216
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Razprave ni bilo, podžupan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 30 svetnic/svetnikov, 
predlagal v sprejem naslednja sklepa 
 
14. SKLEP: (po skrajšanem postopku – 98. člen Poslovnika MS) 
Mestni svet Mestne občine Maribor bo točko Odlok o ustanovitvi javnega zavoda 
Regionalna razvojna agencija za Podravje – Maribor obravnaval po skrajšanem postopku. 
 

Na podlagi izida glasovanja (27 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

15. SKLEP:  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Regionalna 
razvojna agencija za Podravje – Maribor po skrajšanem postopku. 
 

Na podlagi izida glasovanja (28 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
9. TOČKA 

SOGLASJE ZA PRIPOJITEV ŠTAJERSKEGA TEHNOLOŠKEGA PARKA D.O.O. K JAVNEMU 

ZAVODU REGIONALNA RAZVOJNA AGENCIJA ZA PODRAVJE – MARIBOR GMS – 323 

Povezavo na predlog so svetnice/svetniki prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta. Gradivo 
GMS – 323 je objavljeno na spletu. 

 
Uvodno obrazložitev je podal Uroš ROZMAN, direktor Mariborske razvojne agencije.  

 

Razprave ni bilo, podžupan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 30 svetnic/svetnikov, 
predlagal v sprejem  
 
16. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor poda soglasje za pripojitev Štajerskega tehnološkega 
parka d.o.o. k javnemu zavodu Regionalna razvojna agencija za Podravje – Maribor. 
 

Na podlagi izida glasovanja (29 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET 

 

10.TOČKA 

SPREMEMBA SKLEPA O PRENEHANJU JAVNEGA PODJETJA ZA GOSPODARJENJE S 

STAVBNIMI ZEMLJIŠČI D.O.O. GMS – 325 

 

Povezavo na predlog so svetnice/svetniki prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta. Gradivo  
GMS – 325 je objavljeno na spletu. 

 
Uvodno obrazložitev je preko video klica podala Lidija KREBL VUKOVIČ iz sekretariata za splošne 
zadeve.  
V obrazložitvi je prav tako povedala, da je v gradivu Sklep o spremembi sklepa o prenehanju 
Javnega podjetja za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči d.o.o. pomotoma naveden napačen 
datum in da se pravilno glasi 1.1.2021. 
 
Podano je bilo stališče Statutarno-pravne komisije. Stališče je priloženo originalu zapisnika in je 

objavljeno na spletu. 

Razprave ni bilo, podžupan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 27 svetnic/svetnikov, 
predlagal v sprejem  
 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39272
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39272
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39217
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39217
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17. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme sklep o spremembi sklepa o prenehanju 
Javnega podjetja za gospodarjenje s stavbnimi zemljišči d.o.o.. 
 

Na podlagi izida glasovanja (27 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

11.TOČKA 
 

ODLOK - KONCESIJSKI  AKT O JAVNO ZASEBNEM PARTNERSTVU ZA IZVEDBO 
PROJEKTA  »IZGRADNJA GARAŽNE HIŠE POD POMOŽNIM NOGOMETNIM IGRIŠČEM NA 

OBMOČJU LJUDSKEGA VRTA OB STROSSMAJERJEVI ULICI 
-  PRVA OBRAVNAVA  GMS – 326 

 

Povezavo na predlog so svetnice/svetniki prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta. Gradivo  
GMS – 326 je objavljeno na spletu. 
 
Uvodno obrazložitev sta podala Teobald PAJNIK iz Projektne pisarne, Sabrina BRDNIK iz 
INVENIO d.o.o. ter preko video klica odvetnik Gregor ŽIVKO iz Živko & Purg d.o.o. 
 

Podano je bilo stališče Odbora za finance, Odbora za mladino, šolstvo in šport, Statutarno-pravne 

komisije in Odbora za komunalne in gospodarske javne službe. Stališča so priložena originalu 

zapisnika in so objavljena na spletu. 

 
V razpravi so sodelovali: Igor JURIŠIČ (Stranka mladih – Zeleni Evrope), Tatjana FRANGEŽ 

(Levica), Primož JUHART (Lista Lidije Divjak Mirnik – Lista za pravičnost in razvoj), Damir 

OREHOVEC (SMC), Aljaž BRATINA (Lista Arsenovič za Maribor), Matej ŽMAVC (SD) in mag. 

Stojan AUER (Lista Lidije Divjak Mirnik – Lista za pravičnost in razvoj).  

 
Dodatna pojasnila na v razpravi podana vprašanja so podali Teobald PAJNIK, Sabrina BRDNIK in 
Gregor ŽIVKO ter podžupan, dr. Samo Peter MEDVED.  
 
Podžupan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 24 svetnic/svetnikov, predlagal v 
sprejem  
 
18. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok koncesijski akt o izvedbi projekta 
»Izgradnja garažne hiše pod pomožnim nogometnim igriščem na območju Ljudskega vrta 
ob Strossmajerjevi ulici« v prvi obravnavi. 

Predlagatelj naj stališča delovnih teles mestnega sveta in pripombe dane v razpravi prouči 
in upošteva pri pripravi odloka za drugo obravnavo. Stališča in pripombe, ki se pri pripravi 
odloka za drugo obravnavo ne bodo upoštevale se naj obrazložijo.  
 
Na podlagi izida glasovanja (16 ZA, 6 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

12.TOČKA 

SEZNANITEV Z NAMERO ZA DOKAPITALIZACIJO DRUŽBE DOM POD GORCO D.O.O.  
GMS – 327 

 

Povezavo na predlog so svetnice/svetniki prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta. Gradivo 
GMS – 327 je objavljeno na spletu. 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39219
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39219
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39213
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39213
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Uvodno obrazložitev je podal Gregor ŽIGON, direktor družbe Dom pod gorco d.o.o.  

Podano je bilo stališče Odbora za finance in Odbora za socialo in zdravstvo. Stališči sta priloženi 

originalu zapisnika in sta objavljeni na spletu. 

 
Razprave ni bilo, podžupan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 26 svetnic/svetnikov, 
predlagal v sprejem  
 
19. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor se seznani s prijavo družbe Dom pod gorco d.o.o. na 
Javni razpis za podelitev koncesij za opravljanje institucionalnega varstva v domovih za 
starejše številka 0144-2/2020/4, Ministrstva za delo, družino, socialne zadeve in enake 
možnosti, dne 30.09.2020, in namero Mestne občine Maribor o povečanju osnovnega 
kapitala družbe Dom pod gorco d.o.o. s stvarnim vložkom za parcele številka 735/22 in 
735/23, obe katastrska občina 660 Studenci, v primeru, da je družba Dom pod gorco d.o.o. 
na predhodno navedenem javnem razpisu uspešna. 
 

Na podlagi izida glasovanja (21 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

13.TOČKA 

ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH OBČINSKEGA PODROBNEGA 

PROSTORSKEGA NAČRTA ZA DEL OBOČJA STUDENCI 10 S (OBMOČJE OPUŠČENEGA 

STUDENŠKEGA POKOPALIŠČA), ZARADI UMESTITVE DODATNEGA OBJEKTA K DOMU 

STAROSTNIKOV V MESTNI OBČINI MARIBOR 

- PRVA OBRAVNAVA GMS – 328 

 

Povezavo na predlog so svetnice/svetniki prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta. Gradivo 
GMS – 328 je objavljeno na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  
 
Podano je bilo stališče Odbora za socialo in zdravstvo, Odbora za urejanje prostora, varstvo okolja 

in varstvo in Statutarno-pravne komisije. Stališča so priložena originalu zapisnika in so objavljena 

na spletu. 

Razprave ni bilo, podžupan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 26 svetnic/svetnikov, 
predlagal v sprejem  
 

 

20. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 
občinskega podrobnega prostorskega načrta za del območja Studenci 10 S (območje 
opuščenega Studenškega pokopališča), zaradi umestitve dodatnega objekta k domu 
starostnikov v Mestni občini Maribor v prvi obravnavi. 
Predlagatelj naj stališča delovnih teles mestnega sveta in pripombe dane v razpravi prouči 
in upošteva pri pripravi odloka za drugo obravnavo. Stališča in pripombe, ki se pri pripravi 
odloka za drugo obravnavo ne bodo upoštevale se naj obrazložijo.  
 
Na podlagi izida glasovanja (27 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39273
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39273
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14.TOČKA 
 

ODLOK O SPREMEMBI ODLOKA O USTANOVITVI JAVNEGA HOLDINGA MARIBOR D.O.O. - 
SKRAJŠANI POSTOPEK GMS – 329 ,  

Strategija prevzema zaposlenih JHMB h GMS – 329 
 

Povezavo na predlog so svetnice/svetniki prejeli v skladu s poslovnikom mestnega sveta. Gradivo 

GMS – 328 je objavljeno na spletu. Naknadno so prejeli še gradivo Strategija prevzema zaposlenih 

JHMB h GMS – 329 in amandma župana št. 1. 

Pred sejo so svetniki prejeli še amandma svetnika Mihe RECKA.  

Uvodno obrazložitev je podala mag. Lidija PLIBERŠEK. 

Podano je bilo stališče Odbora za komunalne in gospodarske javne službe in Statutarno-pravne 

komisije. Stališči sta priloženi originalu zapisnika in sta objavljeni na spletu. 

V razpravi so sodelovali: Milan MIKL (Lista Franca Kanglerja - NLS), Aljaž BRATINA (Arsenovič za 

Maribor), Damir OREHOVEC (SMC), Matej ŽMAVC (SD), Vladimir ŠEGA (Levica), Primož 

JUHART (Lista Lidije Divjak Mirnik - Lista za pravičnost in razvoj), Igor JURIŠIČ (Stranka mladih – 

Zeleni Evrope), Miha RECEK (samostojni svetnik) in  mag. Stojan AUER (Lista Lidije Divjak Mirnik- 

Lista za pravičnost in razvoj).  

Dodatna pojasnila na v razpravi podana vprašanja je podala mag. Lidija PLIBERŠEK. 
  
 
Podžupan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 25 svetnic/svetnikov, predlagal v 
sprejem  
 
21. SKLEP: (amandma župana št. 1)  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma št. 1 župana k 1. členu Odloka o 
spremembi Odloka o ustanovitvi Javnega holdinga Maribor d.o.o., in sicer: 
»Drugi odstavek 10.a člena se spremeni tako, da se glasi: »Zaposlitev teh oseb se izvede v 
skladu s pravili o spremembi delodajalca, ki so urejena v 75. in 76. členu Zakona o delovnih 
razmerjih.«.« 
 

Na podlagi izida glasovanja (26 ZA,  0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
22. SKLEP: (amandma svetnika M. RECEK)  
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme amandma svetnika Mihe RECKA k 1. členu 
Odloka o spremembi Odloka o ustanovitvi Javnega holdinga Maribor d.o.o., in sicer: 
»10 a. člen predloga odloka o spremembi odloka, se dopolni s tretjo točko, ki glasi: »V času 
dveh let od sprejema sprememb tega odloka, velja moratorij za zaposlovanje oseb, ki niso v 
delovnem razmerju za določen ali nedoločen v javnih podjetjih, ki sestavljajo JH MB.«.« 
 

Na podlagi izida glasovanja (1 ZA, 21 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA SKLEP NI SPREJET. 

 
23. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Odlok o spremembi Odloka o ustanovitvi 
javnega holdinga Maribor d.o.o. z amandmajem župana št.1. 
 

Na podlagi izida glasovanja (25 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 
 

https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39215
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39252
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39273
https://www.maribor.si/dokument.aspx?id=39252
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15. TOČKA 

POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIC/SVETNIKOV 

 
Podžupan dr. Samo Peter MEDVED je predlagal, da svetnice/svetniki podajo pisne pobude in 
vprašanja na katere bodo prejeli odgovore. 
 
 
Podane so bile naslednje POBUDE: 

 
POBUDA ŠT. 226 – Igor JURIŠIČ  
Mestna občina Maribor naj nemudoma pristopi k alternativni povezavi Vzhod – Zahod tudi na 
levem bregu Drave, do takrat pa zagotovi primerno pretočnost. Obrazložitev: V Stranki mladih – 
Zeleni Evrope se zavedamo pomena starega mestnega jedra brez prometa in to tudi podpiramo, a 
ne na škodo prebivalcem Mladinske, Maistrove, Krekove, Razlagove in Kopitarjeve ulice, ki se od 
konca počitnic soočajo s prometnim kaosom, ki se razteza do Titovega mostu. Zato dajemo 
pobudo, da župan TAKOJ pristopi k uspešnemu iskanju dolgoročne alternative Koroški cesti in 
Lentu s tunelom pod mestom, do takrat pa naj se breme prometa ustrezno razporedi.  
 
POBUDA ŠT. 227 – Danijela ŠERBINEK  
Prosim, da strokovne službe MOM še v tem tednu, na terenu pogledajo dejansko stanje, po 
nedavno zaključeni sanaciji ceste na Gaju (Vrablov Mlin). Sanacija ceste se je izvedla ZELO 
SLABO z vidika odvodnjavanja brežinskih voda. Pred sanacijo je bila sredi ceste na dotičnem 
mestu 3 m dolga luža, danes je (po deževju) tam 15 m dolga luža čez večino cestišča).  
1. Kdo je pripravljal ta projekt, je sploh še na teren in si ogledal? 
2. Kdo na MOM je ta projekt potrdil? Je bil na terenu?  
3. Na ustreznost odvodnjavanja sem opozorila g. Kosija 1. 9. 2020 preko e-maila in nanj sploh 

nisem prejela odgovora! 
4. Kdo bo odgovarjal, ko bo zaradi napake pri sanaciji odneslo prvi avto s ceste= 
5. Prosim, da me seznanite z ukrepi, ki jih boste nemudoma uvedli, da se te nepravilnost, ki so 

nevarne in ki na dolgi rok uničujejo pravkar sanirano cesto, odpravijo.  
 
POBUDA ŠT. 228 – Josip ROTAR  
Dajem pobudo, da se po zaprtju Koroške ceste in Glavnega trga za promet ponovno preveri 
možne rešitve, ki bi razbremenile prometno situacijo na ulicah v središču mesta, kot so Mladinska, 
Maistrova, Krekova, Partizanska, Prešernova itd.. Predvsem dajem v razmislek možnost za 
avtobuse, ki bi lahko vozili skozi Koroško cesto.  
 
POBUDA ŠT. 229 – Matej ŽMAVC 
Vozilo Maister je namenjeno predvsem stanovalcem v središču mesta, starejšim in gibalno 
oviranim ter obiskovalcem mesta oz. turistom. V drugih mestih imajo podobne prevoze 
organizirane na različne načine, na primer občine Velenje, Ruše, Radlje ob Dravi itd. imajo 
brezplačne prevoze za starejše nad 65 let in gibalno ovirane organizirane na področju celotne 
občine z električnim vozilom z njim pa upravljajo ali mladinski centri ali zavodi. Dajem svetniško 
pobudo, da poskusimo z razširitvijo dodatnega vozila Maister za starejše in gibalno ovirane s 
pomočjo Mladinskega kulturnega centra in podjetja Marprom. Tako ne bi bilo omejeni samo na 
stanovalce mestnega jedra ampak bi do zdravnika, lekarne, tržnice omogočili prevoz tudi ostalim 
meščankam in meščanom.  
 
POBUDA ŠT. 230 – mag. Bernard MEMON  
Dajem pobudo, da se seminar, ki se je 14.10.2020 odvil v organizaciji MČ Center Maribor oz. pod 
okriljem pobudnice prof. Karmen Teržan Kopecky na temo »ONESNAŽENOST ZRAKA in DRUGI 
IZZIVI NAŠEGA OKOLJA« organizira tudi pod okriljem in v organizaciji Mestne občine Maribor (ko 
bodo okoliščine vezane na ukrepe COVID 19 to dovoljevale ali pa se dogodek organizira v 
interaktivni obliki). Prilagam vzorec dnevnega reda na aktualne teme, ki bi jih MOM morala 
primarno predstaviti širši javnosti. Priloga: Vabilo na seminar. 
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Podana so bila naslednja VPRAŠANJA: 
 
 
 
VPRAŠANJE ŠT. 212 – Igor JURIŠIČ  
Kot vprašanje postavljam vprašanje transparentnosti, ki je razdeljeno v 5 enostavnih podvprašanj:  

Vprašanje Da Ne Če DA, do kdaj? Če NE, zakaj ne?  

Ali namerava MOM v poslovniku MS 
premeniti določila 102. člena na način, da 
bo javna razprava tudi v primeru, ko je 
proračun predložen po 30. 9. ?  

   

Ali namerava MOM uvesti postopek javne 
razprave ob predlogih sprememb Statuta 
Mestne občine Maribor? 

   

Ali namerava MOM spremeniti določila 
poslovnika MS MOM na način, ki bi bolj 
omejeval uporabo dopisnih in izrednih sej? 

   

Ali namerava MOM zagotoviti vsakemu 
svetu MČ in KS lastnega referenta? 

   

Ali namerava MOM na nivoju občine ali na 
nivoju MČ in KS uvesti mailing liste ali 
kakšne druge mehanizme direktnega 
obveščanja občanov, na katere bi se lahko 
občani prijavili, da bi bili ustrezno 
informirani? 

   

 
 
VPRAŠANJE ŠT. 213 – Miha RECEK  
Ker vemo, da je sortirnica stala in ne obratovala kar nekaj mesecev in s tem posledično pridelala 
minus v višini nekaj 100.000 EUR, sprašujem:  
- Koliko je stal nov zagon sortirnice?  

- Ali je res, da se s 1. novembrom daje sortirnica v najem in ali je res, da si bo direktor dvignil 
nagrado za 40%? 

Ker je Snaga d.o.o. v 94,5% lasti Mestne občine Maribor, morajo biti ti podatki javni in dostopni 
vsakomur.  
 
VPRAŠANJE ŠT. 214 – Primož JUHART 
Kam se odlaga blato in CČN, ki je bilo odpeljano iz odlagališča ob čistilni napravi v Dogošah in 
koliko tega blata je bilo do danes 19. 10. 2020 odpeljano? Vprašanje je namenjeno podžupanu, dr. 
Medvedu (prosim za pisni in ustni odgovor).  
 
VPRAŠANJE ŠT. 215 – Josip ROTAR  
Zanima me ali lahko pristojne službe ponovno preverijo delovanje semaforjev vzdolž Ptujske in 
Titove ceste. Predvsem iz vidika varnosti pešcev in kolesarjev. Vse kaže, da je situacija med 
različnimi križišči neusklajena. 
 
VPRAŠANJE ŠT. 216 – Matej ŽMAVC 
Mestna občina Maribor je objavila razpis za sofinanciranje obnove nepremične kulturne dediščine v 
Mestni občini Maribor za obnovo fasad. Z razpisom se je prenovilo kar nekaj fasad stavb, ki se 
drugače ne bi. Zanima me koliko stavb se je prijavilo in bilo na razpisu uspešnih? Ker je bil to prvi 
razpis se veliko stavb ni prijavilo zato bi to radi storili v prihodnjih letih? Menim, da je projekt 
sofinanciranja izredno dober saj bi si veliko etažnih lastnikov obnovilo fasade stavb vendar bi se 
jim rezervni sklad povečal na nekaj 100 evrov na mesec kar pa niso zmožni plačevati, zato 
podajam vprašanje ali imamo namen s sofinanciranji v prihodnjih letih nadaljevati, da se 
postopoma uredi podoba mestnega jedra? 
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VPRAŠANJE ŠT. 217 – mag. Bernard MEMON 
Na območju MČ Koroška vrata sta bili nekoč dve krajevni skupnosti (KS), in sicer na Koroški cesti 
KS Koroška vrata in na Vrbanski cesti 10 KS Prežihov Voranc. Ob združevanju mestnih KS je 
nastala Mestna četrt Koroška vrata s sedežem Vrbanska cesta 10. Sedež je bil premeščen na 
sedanjo lokacijo, ker se je takrat pripravljal načrt za dodatno gradnjo blokov na Koroški cesti. Na 
velikem zemljišču takratne KS KV je bil zgrajen stanovanjski objekt s 6 garsonjerami, s 6 uličnimi 
lokali v pritličju in z 8 parkirnimi mesti, ki je bilo preknjiženo v zemljiški knjigi na MČ Koroška vrata. 
To imetje je MČ nekaj let tržila, ker pa so bili stanovalci v glavnem študentje, so bili problemi z 
izterjavo najemnin in stroškov, zato je MČ ves objekt prodala, denar se hrani na TRR MČ. Stavba 
(pred dvema letoma porušena zaradi začetka gradnje novega doma MČ) na Vrbanski cesti 10 je 
bila res zgrajena s sredstvi Mestne občine Maribor, a prenesena sredstva so dokazljivo last MČ 
KV! Da ni bilo možno takojšnje nadaljevanje, je v veliki meri kriv izbran projektant, izbran izvajalec 
z zamudami. Nova županska ekipa je določila, da na Vrbanski cesti 10 ne bo več sedež, v zameno 
se ponujajo prostori v Langerjevi vili (Branik), ki za delo MČ in dogodke ni primerna. Žal že dve leti 
nimajo niti najosnovnejših pogojev dela. Celo s pisarno gostujejo v prostorih druge MČ, ki je v lasti 
druge MČ, na Jurčičevi ulici 8. Kronološka dokumentacija o lastništvu denarnih sredstev obstaja in 
je bilo potrjeno, da izhaja iz knjižno-lastniškega premoženja bivše KS Koroška vrata.  Zastavljam 
vprašanje ali je vso dogajanje vezano na sedež MČ Koroška vrata in spremenjeno lokacijo 
usklajeno z vodstvom MČ oz. svetniki MČ Koroška vrata in ali v MOM obstaja interes, da se 
zadeve predhodno uskladi s svetniki MČ, ki so zelo nezadovoljni, da se sedež MČ seli na drugo 
lokacijo? 
 
 
 
 
 
 
 
 
Obravnavane so bile vse točke dnevnega reda, podžupan se je zahvalil za sodelovanje in sejo ob 
22.30 uri zaključil.  
 
 
Zapisala: 
Tea URŠIČ, služba za delovanje mestnega sveta  
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